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To: 5.1.2e [ 5.1.28 @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 9/3/2020 2:05:53 PM

Subject: RE: nationale inventarisatie antigeen testen

Received: Thur 9/3/2020 2:05:54 PM

Voorstel begeleidende tekst sneltesten final.docx

Validatie sneltesten V1.xlsx

Sorry, nog kleine aanpassingen, dus dit zijn de laatste versies!

In principe staat alles gereed om te versturen naar [JJ]EEE van NvMM, behalve het emailadres. Deze vraag

staat uit bij ICT, hopelijk shel geregeld...

Moet ik hierop wachten of zal ik ervan uitgaan dat dit wel geregeld is voordat mensen reageren?

From: IEEem >Sent: donderdag 3 september 2020 16:03

To: JEEMerivm n>

Subject: RE: nationale inventarisatie antigeen testen

Prima!

From: JEM.
Sent: donderdag 3 september 2020 15:49

To: [IEEE rivm.nl>

Subject: RE: nationale inventarisatie antigeen testen

Hierbij de laatste versies, dus graag hier naar kijken.

Groet REL

trom: ERESent: donderdag 3 september 2020 14:09

To: [IEEE rivm.nl>

Subject: RE: nationale inventarisatie antigeen testen

1k heb de besproken aanpassingen gedaan (zie bijlagen). Nog voor de duidelijkheid wat vragen:
+ Begeleidende tekst: Is de inventarisatie alleen voor (snelle) antigeen testen? Dus (snelle) moleculaire testen

worden nu niet meegenomen?
« Validatie Excell: Vraag (6) toegevoegd over een standaard protocol. Maar daar zal een link naar een protocol
moeten worden toegevoegd, dus dat nog afwachten? (extra tabs voor Test 2, 3, etc. zal ik nog aanmaken).

Ik zal het alias emailadres || IEEE @rivm.n! via ICT aanmaken en de mail naar van NVMM

klaarzetten, zodat het z.s.m. uitgestuurd kan worden.

roe: HEE
P.s. De documenten staan op: 5.1.2h

rivm.nl>From: 5.1.2e

Sent: donderdag 3 september 2020 13:59

To: [IEEE 2 gp )SESEe ninvws.ni>;
5.1.2e eA. @erasmusmec.nl>; @umcutrecht.nl

Cc: IEEEEDNN BENETIN viv. >; IENECENE 12 rivm.nl>



553926

Subject: nationale inventarisatie antigeen testen

Hoi,
Alvast ter info:

Er gaat deze week (hopelijk vandaag) een call uit via de NVMM om iig voor de antigeentesten te inventariseren wie

wat aan het valideren is en wat de resultaten zijn. Dit wordt dan in rapportages gedeeld met de labs. Deze actie is

om beleid te informeren en de labs de gelegenheid te geven om geinformeerd keuzes te maken voor implementatie.
Dit in analogie aan wat we tot nu toe gedaan hebben en nog doen voor de serologie.

Daarnaast gaat ook het OMT zich binnenkort, en in stappen al naar gelang de status van kennis, buigen over de

toepasbaarheid van diverse testen als alternatief voor de PCR.

Met deze e-mail nu meteen de NVMM, VWS en het collega COVID-19 ref lab geinformeerd over deze op handen

zijnde actie
*

Hartelijke arocterfENERI
From: JEEN escmsterdam.nl>

Sent: donderdag 3 september 2020 11:54

5.1.2e 5.1.2e A. @minvws.nl>;

5.1.2e 1. G ggd.amsterdam.ni>; [EIN
Drivm.nl>

Subject: RE: fastdetect sneltest, Nanopore sneltest

Best RENE anderen,

Leuk dat iedereen enthousiast is, zal een call plannen voor 3* week van september, zal eerdaags een uitnodiging volgen.

Wij zijn inderdaad in gesprek met Spektrax en enkele anderen, handig om tijdens call uitgebreider te bespreken, en hoe wij

gecodrdineerd en complementair snel-testen kunnen valideren en implementeren!

Met hartelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Infectieziekten

Streeklaboratorium

GGD Amsterdam

Van: EEiv m.n))
Verzonden:
—

1 september 2020 17:04

Onderwerp: RE: fastdetect sneltest, Nanoporepw

Zeker een goed idee. Vanuit RIVM is (in cc) gestart om één en ander gecodrdineerd aan te pakken.
Graag haar aanhaken dus bij een call.
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We zijn ook benieuwd naar jullie ervaringen met o.a. Spectrax waarvoor jullie cok evaluatie aan het doen zijn, toch?

Met vriendelijke groeten,

From: JEBEM ess.msterdam.nl>

Sent: donderdag 27 augustus 2020 12:12

Subject: RE: fastdetect sneltest, Nanopore sneltest

Beste Allemaal,

Momenteel is het streeklaboratorium van GGD Amsterdam bezig met het prospectief valideren van snel-testen voor SARS-CoV2
diagnostiek in de teststraat RAI. Tevens zijn wij in gesprek met vele andere partijen (bedrijfsleven, academie, onderzoeksinstituten)die
snel-testen ontwikkelen en dat zal bij allen van jullie ongetwijfeld niet anders zijn. Deze snel-testen zijn vaak gebaseerd op verschillende

technieken en deze testen hebben allemaal verschillende eigenschappen waardoor het belangrijk is om, naast technische specificaties
van testen, ook te kijken naarandere randvoorwaarden zozls benodigde materialen (e.g. reagentia, afname setjes, bruikbaarheid van

verschillende transport media van test), opschaalbaarheid, mate van inzetbaarheid buiten het lab, etc. Al deze factoren bij elkaar

bepalen hoe een test ingezet kan worden als de validatie rond is.

Wellicht is het handig om binnenkort een meeting of call te organiseren zodat wij in groter verband de validatie van snel-testen

efficiénter kunnen organiseren op complementaire wijze, zodat er dubbel werk wordt voorkomen. Bijvoorbeeld, afgelopen weken zijn

wij veel benaderd door verschillende commerciéle partijen, waar jullie wellicht ook ervaring mee hebben en vice versa.

Graag hoor ik of jullie geinteresseerd zijn in een overleg, dan kan ik een meeting / call organiseren op korte termijn.

Met vriendelijke groet,

Infectieziekten

Streeklaboratorium

GGD Amsterdam

d.amsterdam.nl

Verzonden: dinsdag 25 augustus 2020 12:27

CC:
¥

Onderwerp: fastdet

Beste collega’s van de Task Force Diagnostiek, en collega’s van het GGD lab Amsterdam,

Er komen regelmatig sneltesten voorbij mijn mailbox waarover ik graag de mening van de Task Force zou willen horen. Onder

leiding van hebben we voor de zomer 4 LAMP PCR-gebaseerde tests besteld om te valideren, en nu komen FastDetect [ERE

en Nanopore langs, waarover ik ook heel graag julliemening zou willen horen.
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Vanwege de druk op de testcapaciteit voor mensen met symptomen is het belangrijk om te onderzoeken of er ook testen zijn die

gebruikt kunnen worden buiten het ziekenhuis en voor andere doeleinden.

In samenwerking met het GGD lab Amsterdam (CC) worden nu een aantal innovatieve testmethoden gevalideerd en ik zou dan ook

willen vragen of de taskforce met GGD lab Amsterdam zou willen afstemmen hoe goede commerciéle testen evt. ook in

samenwerking met hen klinisch gevalideerd kunnen worden, zodat er een soepel proces ontstaat voor het gehele proces van

beoordeling en validatie.

Om te vermijden dat er dubbel werk wordt gedaan, ben ik zo vrij geweest om jullie allemaal met deze ene mail te informeren. Bij

voorbaat dank voor jullie begrip daarvoor.

Tot slot is er behoefte om de resultaten van de beoordeling en evt. validatie of de beslissing om geen validatie te doen, zichtbaar

wordt in een overzicht, dus ik hoor graag van de Task Force hoe zo’n overzicht eruit zou zien en waar dit zichtbaar zou zijn.

Mochten er onduidelijkheden zijn, dan hoor ik het graag.

Dank!

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bested. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.
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